
  PROTOKOLL                           

Protokoll fört vid styrelsemöte för Alliansen Borgstena/Tämta Allhall.

Datum: 21 oktober 2014

Närvarande: Bosse Melvås, Sauli Hakkarainen, Herbert Eriksson, Caroline 
Mollmyr, Gerd Dahlgren Charlotte Henriksson, Simon Wendt, 
Anders Glemfelt och Carina Lundin

§1
Mötet öppnas Sauli hälsade oss välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2
Fg protokoll Stereo och t-shirtar till gymet är på gång.

Bosse påminner Kent om vattenkranen.
Sauli fixar en checklista till driftsgruppen.
Teknikgruppen träffats för genomgång av hallen. Per Lorén 
skriver ett nytt jourschema.
Sauli har kollat upp hur hög hastighet vi behöver ha på 
internetuppkopplingen i hallen. Går det att höja hastigheten 
tillfälligt vid tex ett lan? Vad kostar det? Sauli fortsätter kolla.
Vi måste installera en handske, 3-fas, för att kunna ta emot 
ström från externt aggregat i händelse av strömavbrott. Anders 
pratar med Jörgen.
Vi måste kolla var vattenledningen till Pyréns går!
Herbert har satt in en ny fläkt i köket.

§3
Ekonomi Ekonomin fortsatt god.

§4
Gymet Carina kollar med Eva Jonsson om de vill ha en cablecross till 

hyreshusens lilla gym. 

§5
Uthyrning equmenia har storstädat hallen. Allt funkade bra. 

Hallen är uthyrd mycket under oktober. 
November/december – konstkurs, futsaltunering, pingis, drill 
mm. 
De flesta som hyr hallen är återkommande hyresgäster. 



§6
Styrelsen Simon tar en paus i styrelsearbetet men fortsätter med 

instruktörsarbetet på gymet. Förhoppningsvis återkommer han 
efter att MMVF byggt färdigt sin fiber.

§7
Övriga frågor Tillbygget – tillsätta en arbetsgrupp? Hur löser vi ekonomin?

Sauli pratar med Peo Persson om han vill vara med i en grupp 
och även ta fram en kalkyl. 

Ett sekretariat har efterfrågats igen. Vi diskuterade olika 
lösningar men vi avvaktar tills vi vet hur det blir med 
utbyggnaden. 

§8
Nästa möte 9 december 18.30 hemma hos Gerd.

Vid protokollet.: Justeras:

Carina Lundin Sauli Hakkarainen
Sekreterare Ordförande


